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Enkele weken na het aantreden van de nieuwe Vlaamse regering houdt ODE Vlaanderen zich klaar om constructief met
energieminister Demir samen te werken. Binnen de contouren van het regeerakkoord kunnen we vanuit de sector onze
expertise aanbieden om de verdere groei van hernieuwbare energie in Vlaanderen te verzekeren. We kijken er naar uit om
begin november de minister te ontmoeten voor een eerste overleg.

Tegelijk zien we redenen voor bezorgdheid. De initiële focus van de regering lijkt exclusief op kostenbeperking te liggen. Wij
willen ook wijzen op de opportuniteiten. Uiteraard is kostenefficiëntie essentieel. Net omdat we meer en meer richting een
marktconforme uitrol van hernieuwbare energie evolueren neemt de rest van het ruimtelijk, regelgevend en marktkader aan
belang toe. We zien te weinig wat de visie is op deze randvoorwaarden. Het is een essentieel onderwerp van overleg de
komende jaren, waar we ons vanuit de sector graag aanbieden als gesprekspartner.
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